
                                                                                                 Krobia, dnia 6 stycznia 2014 r. 
 
                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XLII/2013 
  
                  z   XLII sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  27 grudnia 2014 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    14.00 
                    godzina zakończenia :    16.30  
                   Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
                    
                   Ponadto w sesji uczestniczyli :  

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.   
     2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
     3.   Walczak Damian             - Skarbnik Gminy.     

                   4.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                   5.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   6.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
                    Porządek obrad sesji :   
      

1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XLI sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                    

w okresie międzysesyjnym. 
7. 
8. 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.                      
Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :                                                                             
a)  zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 
2012 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krobia na lata 2013 – 2025,                                                 
b)  zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013,                                                     
c)  dopłat  do  taryfowej  grupy odbiorców  usług w zakresie zbiorowego 
odprowadzania ścieków, 
d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie  nieruchomości niezabudowanej położonej                                 
w Ciołkowie oraz Kuczynie, 
e) upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      
w Krobi do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej, 
f)  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2014 rok,  
g)  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi na 
2014 rok,                                                           
h)  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu,  
i) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2014-2025,                                                                                                                               
j) uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014.                                                     
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    9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.   
10. Wolne głosy i wnioski.    
11. Zakończenia.  

                                                                 
Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych zaproszonych 
gości.  
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 15 radnych, wobec czego 
sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   

       
     Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
     Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
     Przewodniczący Rady : na wniosek p. Burmistrza wnoszę o zmianę porządku obrad sesji 

poprzez wykreślenie pkt 8 i) projektu uchwały w sprawie wykazu wydatków, które nie 
wygasają z upływem roku  budżetowego 2013,  określenia terminów wydatków oraz 
ustalenia planu finansowego tych wydatków, 

     oraz zamianę punktów 8j) i 8k) na 8a) i 8b). 
     Zmianę porządku obrad sesji przejęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
     Porządek po zmianach przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych. 
     Pierwotny porządek obrad sesji stanowi załącznik do protokołu. 
             
      Ad. 3 Przyjęcie protokół z XLI  sesji.       
      Protokół z XLI sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 15 radnych.   
       
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 
      Burmistrz : wpłynęła odpowiedź Starostwa Powiatowego w Gostyniu oraz zarządu Powiatu 

Gostyńskiego dot. naprawy drogi w Starej Krobi, oznakowania dróg powiatowych oraz 
naprawy skrzyżowania dróg ul. Miejsko Góreckiej i Jutrosińskiej.  

       
      Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.  
     E. Dopierała : sprawa dot. gospodarki odpadami. Czy po półrocznym okresie 

funkcjonowania Komunalny Związek przygotował jakieś rozliczenie i je przedstawi, czy 
musimy o nie wystąpić, ponieważ chcielibyśmy poznać jakie rzeczywiście ponosi koszty 
związane z odbiorem śmieci, czy one się równoważą z ustalonymi opłatami, czy być może 
jest jakaś nadwyżka i mieszkańców czeka obniżka z tym związana? Zaniepokoiła mnie 
wypowiedź przewodniczącego Związku na antenie Radia Merkury, który stwierdził, że                 
z 228 tys. deklaracji 88,6 % mieszkańców opłaca, a pozostałe opłaty nie wpłynęły do 
Związku, który rozważa podniesienie stawki za odbiór odpadów. Dobrze byłoby poznać te 
kalkulacje i co czeka w związku z tym mieszkańców. 

     
     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
     1.12. Finał XX Powiatowego Konkursu Piosenki „Śpiewać każdy może”. 
     2.12. Spotkanie z właścicielką restauracji „Darwid” ws. omówienia spotkania radnych. 
     3.12. Złożenie podpisu elektronicznego i wysłanie uchwały do publikacji w DUWW. 
     4.12. Posiedzenie Komisji Budżetu. 



 3

     7.12. Udział w spotkaniu podsumowującym działania ratowniczo-gaśnicze jednostek OSP 
naszej gminy oraz spotkanie opłatkowym z druhami biorącymi udział w tych akcjach. 

     11.12. Podpisałem protokół z ostatniej sesji oraz porządek obrad XLII sesji. 
     12.12. Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Miałkowski uczestniczył w podsumowaniu 

konkursu literackiego i plastycznego organizowanego przez Centrum Kultury i Bibliotekę 
Miasta i Gminy.  

     Uczestniczyłem w szkoleniu zorganizowanym przez Szkołę Administracji Samorządowej                     
w Krakowie nt. Praktyka rozpatrywania skarg i wniosków w administracji samorządowej, 
które odbyło się w Poznaniu.    

     13.12. Troje radnych uczestniczyło w warsztatach dot. Opracowania Strategii 
Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Krobia.  

     14.12. Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym na Świętej Górze w Gostyniu 
zorganizowanym przez Związek Więźniów Politycznych Okresu Stalinowskiego oddział                   
w Gostyniu oraz Światowy Związek Armii Krajowej oddział w Lesznie oraz Koła 
„Zawisza” w Krobi. 

     15.12. Skorzystałem z zaproszenia na VIII Wielkopolskie Przegląd Chórów Szkolnych, 
który odbył się w Rawiczu „Śpiewamy kolędy i pastorałki” w ramach programu 
„Śpiewająca Polska”.  Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym zorganizowanym przez 
Zarząd Oddziału Miejsko-Gminnego Związku OSP RP w Krobi, które odbyło się w 
Wymysłowie.   

     16.12. Złożyłem wiązankę oraz zapaliłem znicz na grobie śp. Józefa Musielskiego                               
w II rocznicę śmierci. Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym w Przedszkolu 
Samorządowym „Pod Świerkami” w Krobi oraz spotkaniu opłatkowym Towarzystwa 
Śpiewu „Harmonia” oraz Liturgicznego Zespołu Śpiewaczego im. Ks. Wacława 
Gieburowskiego w Krobi.  

     17.12. Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym Uniwersytetu III Wieku w Krobi. 
     18.12. Uczestniczyłem w spotkaniu opłatkowym dla samotnych zorganizowanym przez 

MGOPS w Krobi, w gminnych obchodach Dnia Wolontariusza orz spotkaniu opłatkowym 
Żołnierzy Rezerwy Ligii Obrony Kraju. 

     19.12. Sformułowano odpowiedź na list p. Renaty Bocheńskiej oraz uczestniczyłem                       
w spotkaniu opłatkowym Klubu „Złotej Jesieni”. 

      Odbyło się posiedzenie Rady Miejskiej, podczas którego : 
      - zapoznano się z planem działalności dyrektora Gminnego Centrum Kultury i Rekreacji                

w Krobi, 
      - zapoznano się z ofertą podjęcia działalności gospodarczej przez spółkę Simulinwest                   

spółka z o.o. w Poznaniu w związku z projektem uchwały dot. wydzierżawienia 
nieruchomości niezabudowanej położonej w Ciołkowie oraz Kuczynie, 

      - zapoznano się z projektami uchwał na XLII sesję.    
     Odbyło się posiedzenie Komisji Rewizyjnej, podczas którego dokonano analizy wydatków 

na świetlice wiejskie w roku 2012 oraz I półroczu 2013 r.  
     20.12. Uczestniczyłem w Nadzwyczajnym Walnym Zebraniu Członków Stowarzyszenia 

Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego - Śremski Ośrodek Wspierania Małej 
Przedsiębiorczości. Podjęto uchwałę zgodnie z która można przyznać medal za zasługi dla 
wsprania rozwoju przedsiębiorczości, oraz podjęto uchwałę ws. przyjęcia tekstu jednolitego 
statutu Stowarzyszenia Unia Gospodarcza Regionu Śremskiego. 
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     Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Miałkowski uczestniczył w spotkaniu opłatkowym                    
w ZSPiG w Krobi, natomiast ja uczestniczyłem w takim spotkaniu w ZSOiZ w Krobi.  

     27.12. Posiedzenie Komisji Budżetu oraz Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy                            
ws. omówienia projektów uchwał i podjęcia opinii.  

       
     Ad. 7 Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  

Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a) zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 2012 
roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 
2013 – 2025.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak. 
Uchwałę Nr XLII/329/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                         
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXX/242/2012 Rady Miejskiej w Krobi  z dnia 27 grudnia 
2012 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 
2013 – 2025; przyjęto jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

b) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Skarbnik Gminy D. Walczak.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 27.12. br i projekt 
uchwały zaopiniowano jednogłośnie pozytywnie.  
Uchwałę Nr XLII/330/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                         
w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto 
jednomyślnie, głosowało15 radnych. 
 

c) dopłat  do  taryfowej  grupy odbiorców  usług w zakresie zbiorowego 
odprowadzania ścieków. 
Projekt uchwały i uzasadnienie  przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : w przedmiocie projektu 
uchwały komisja obradowała w dniu dzisiejszym i projekt uchwały zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XLII/331/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                           
w sprawie  dopłat  do  taryfowej  grupy odbiorców  usług w zakresie zbiorowego 
odprowadzania ścieków; przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący 
(A.Miałkowski),  głosowało 15 radnych. 
 

d) wyrażenia zgody na wydzierżawienie  nieruchomości niezabudowanej położonej                                 
w Ciołkowie oraz Kuczynie. 
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WIGP A. Olejnik.  
Burmistrz : odbyło się spotkanie w świetlicy w Kuczynie, na którym przedstawiciele firmy 
prezentowali projekt tej inwestycji mieszkańcom najbardziej zainteresowanych 
miejscowości położonych w sąsiedztwie jej położenia. Na tym spotkaniu prowadzono 
dyskusję dot. lokalizacji i ewentualnych zagrożeń tej inwestycji i tak jak na spotkaniu                       
z radnymi przedstawiciele firmy odpowiadali na zadawane pytania. W wyniku tych rozmów 
uzgodniono dwie kwestie, propozycje zorganizowania wyjazdu aby obejrzeć już istniejącą 
linię produkcyjną, na podstawie której firma uzyskała parametry swego produktu finalnego                          
i druga dotycząca możliwości przesunięcia, czy oddalenia inwestycji od zabudowań 
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miejscowości Ciołkowa i Kuczyny w obszarze tego samego terenu inwestycyjnego                         
w którym znajduje się działka gminna poprzez zamianę gruntów z właścicielami nieco dalej 
oddalonych pól. Te rozmowy będą zależne od podjęcia przedmiotowej uchwały i chciałbym 
podjąć takie rozmowy i ewentualnie przedyskutować możliwość zamiany nieruchomości.         
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : w przedmiocie projektu 
uchwały komisja obradowała w dniu dzisiejszym. Wszyscy radni uczestniczyli w spotkaniu 
z przedstawicielami firmy Simulinwest, na którym mogliśmy zgłaszać swoje zapytania, 
wątpliwości w zakresie planowanej przedmiotowej inwestycji i też w oparciu o to wspólne 
posiedzenie członkowie komisji projekt uchwały zaopiniowali jednogłośnie pozytywnie. 
Uchwałę Nr XLII/332/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                            
w sprawie  wyrażenia zgody na wydzierżawienie  nieruchomości niezabudowanej położonej                                 
w Ciołkowie oraz Kuczynie; przyjęto większością głosów, 14 za, 1 wstrzymujący                         
(M. Szpurka),  głosowało 15 radnych. 
 

e) upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      
w Krobi do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Sekretarz Gminy K. Szablewska.  
Uchwałę Nr XLII/333/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                            
w sprawie  upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej                      
w Krobi do załatwiania indywidualnych spraw z zakresu administracji publicznej;                       
przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

f) przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2014 rok.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady.  
Uchwałę Nr XLII/334/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                            
w sprawie  przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej w Krobi na 2014 rok; przyjęto 
jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi na 2014 rok.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady.  
Uchwałę Nr XLII/335/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                            
w sprawie  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Krobi na              
2014 rok ; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 radnych. 
 

h) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu.  
Projekt uchwały i uzasadnienie przedstawił Naczelnik WSS Maja Moskwa-Loman.  
Uchwałę Nr XLII/336/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r.                            
w sprawie  udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Gostyńskiemu; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 15 radnych. 
 

i – j) Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2014-2025,                      
uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014.       
1) przedstawienie zarządzeń  
Skarbnik Gminy przedstawił : 
Zarządzenie Nr 73/2013 z dnia 12.11.2013 r. w sprawie przyjęcia projektu Uchwały                     
w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2014-2015, stanowiące 
załącznik nr 2 do protokołu, 
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Zarządzenie Nr 74/2013 z dnia 12.11.2013 r. w sprawie przyjęcia projektu uchwały budżetowej 
Gminy Krobia na rok 2014 stanowiące załącznik nr 3 do protokołu oraz autopoprawkę 
stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu.  
2) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej  
Przewodniczący Rady odczytał : 
Opinię RIO – Uchwałę Nr SO-0957/19/10/Ln/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2013 roku w sprawie wyrażenia opinii                      
o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Krobia, stanowiącą załącznik nr 4 do 
protokołu. 
Opinię RIO – Uchwałę Nr SO-0952/19/10/Ln/2013 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Poznaniu z dnia 2 grudnia 2013 roku w sprawie wyrażenia opinii                      
o projekcie budżetu gminy Krobia na 2014 rok, stanowiącą załącznik nr 5 do protokołu. 
3)  przedstawienie opinii komisji Rady Miejskiej 
Przewodniczący Komisji Oświaty i Spraw Społecznych E. Dopierała przedstawiła opinię              
w sprawie projektu budżetu Gminy Krobia na 2014 rok, stanowiącą załącznik nr 6 do 
protokołu. 
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak przedstawił opinię                   
ws. projektu uchwały budżetowej Gminy Krobia na 2014 rok, stanowiącą załącznik nr 7 do 
protokołu. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej M. Duda przedstawił opinię o projekcie budżetu 
Gminy Krobia na 2014 rok oraz o projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Krobia na lata 2014-2025, stanowiącą załącznik nr 8 do protokołu. 
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem przedstawił opinię w sprawie projektu budżetu 
Gminy Krobia na rok 2014, stanowiącą załącznik nr 9 do protokołu. 
4) przedstawienie stanowiska Burmistrza w sprawie wniosków nieuwzględnionych                 
w projekcie budżetu.  
Burmistrz : podobnie jak w latach ubiegłych nie uwzględniono wszystkich wniosków                       
w projekcie budżetu ze względu na brak wystarczających środków finansowych po stronie 
dochodów Gminy i rezygnacji z pewnych przedsięwzięć. Dotyczy to również propozycji 
składanych w toku postepowania związanego z pracami nad budżetem. Wpłynęło 33 
wniosków dot. takich przedsięwzięć z zakresu dróg gminnych i powiatowych, oświetlenia, 
oświaty, świetlic wiejskich, infrastruktury sportowo-rekreacyjnej, gospodarki komunalnej, 
oczyszczania stawów, wsparcie inicjatyw obywatelskich, obchodów gminnych uroczystości 
patriotycznych. Spośród tych wniosków 18 znalazło swoje odzwierciedlenie w budżecie, 
natomiast cały czas od początku naszej pracy sumujemy wszystkie wnioski, które przy 
nadwyżce budżetu, czy planowaniu kolejnego budżetu będą brane pod uwagę w miarę 
pojawienia się możliwości finansowych.               
 

5) przedstawienie autopoprawek Burmistrza 
Skarbnik Gminy przedstawił : 
- autopoprawki do projektu WPF na lata 2014-2025, stanowiące załącznik nr 10                          
do protokołu, 
-  autopoprawki do projektu budżetu Gminy Krobia na rok 2014, stanowiące załącznik nr 11 
do protokołu. 
6) dyskusja  
K. Perdon : proszę p. Skarbnika aby ustosunkował się do przedstawionych opinii RIO. 
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Skarbnik Gminy : najbardziej poważnym argumentem RIO była sugestia o zadłużeniu roku 
2016. Cieszy mnie to, że Izba na to wskazała ponieważ od trzech lat bardzo często przy 
różnego rodzaju okazjach wskazujemy na konieczność stałego monitorowania kwestii 
spełnienia przez Gminę wskaźników związanych z obsługą zadłużenia na podstawie nowych 
przepisów art. 243 ustawy o finansach publicznych, a właściwie ten tekst, który wskazała 
Izba jest cytatem z naszego materiału informacyjnego złożonego z projektem budżetu, który 
Państwo otrzymaliście, czyli wskazanie na konieczność ciągłego monitorowania tego stanu. 
Natomiast rok 2016 wskaźniki oblicza się na podstawie trzech zakończonych lat 
budżetowych. Czyli licząc rok 2016 trzy lata wstecz to też obejmuje on rok 2013 oparty na 
planach, a nie na rzeczywistych kwotach. Kwestia nadwyżki w roku 2013 jest na poziomie 
dosyć niskim, natomiast sam stan rezerw na koniec roku 2013, to kwota ponad 700 tys. zł. 
Rezerwy to środki niewykorzystane z różnych przyczyn m.in. są tam rezerwy z tytułu 
poręczeń gwarancji  kredytów Związku z Strzelcach Wielkich, tak jest w roku 2013 i tak jest 
aż do roku 2025, gdzie te rezerwy będą określane na poziomie 400 i 500 tys. zł. 
Niewykorzystanie tych rezerw automatycznie powoduje, że nasze wskaźniku ulegną 
znacznej poprawie ponieważ nadwyżka finansowa będzie wyższa o tę kwotę. Dobrze, że 
RIO wskazała poparcie w naszej informacji i będziemy to monitorowali, natomiast jeśli 
chodzi o rok 2016 to jak Państwo przekonacie się za trzy miesiące z informacji o wykonaniu 
budżetu za rok 2013, ta sytuacja będzie wyglądała dużo bardziej optymistycznie.  
Przewodniczący Rady : oglądałem relację w telewizji dotyczącą funkcjonowania farmy 
wiatrowej w województwie dolnośląskim. Gminy z każdej elektrowni wiatrowej otrzymują 
70 tys. zł. Nasze dochody zostały zaplanowane w wysokości 145 tys. zł. Jeśli rzeczywiście 
dochody byłyby mniejsze to przy realizacji budżetu 2014 roku musimy pamiętać czy aby te 
dochody nie ulegną zmniejszeniu.       
 

7) głosowanie autopoprawek oraz uchwał po zmianach. 
Autopoprawki do projektu WPF Gminy Krobia na lata 2014-2025 przyjęto jednomyślnie, 
głosowało 15 radnych. 
Uchwałę Nr XLII/337/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie  
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Krobia na lata 2014-2025; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 15 radnych. 
Autopoprawki do projektu uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014 przyjęto 
jednomyślnie, głosowało 15 radnych.  
Uchwałę Nr XLII/338/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 27 grudnia 2013 r. w sprawie 
uchwały budżetowej Gminy Krobia na rok 2014; przyjęto jednomyślnie,  głosowało 15 
radnych. 
Burmistrz : dziękuję za konkretną, szybką pracę nad projektem budżetu, co pozwoliło 
przyjęć go w bieżącym roku.  
 

Ad. 9 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając na interpelację radnej p. Dopierała, to nie ma przeszkód jeśli jest 
taka wola, to zaprosimy przedstawicieli Związku Komunalnego na spotkanie z Radą aby 
bezpośrednio zaprezentowali sytuację Związku po okresie półrocznym funkcjonowania.                                    
Z bieżących informacji, które są przekazywane oraz projektu budżetu Związku na rok 2014, 
jest on dostępny w Urzędzie, z którym można się zapoznać, nie zakłada on bardzo dużych 
oszczędności związanych z realizacją jego działania. Nie zakłada on dopłat ze strony 
budżetów Gmin na jego rywalizację, ale jest to kwestia planu. Wiele przyczyn może się 
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składać na to, że występuję różnica pomiędzy złożonymi deklaracjami, a wpłatami za odbiór 
odpadów tj. osoby, które pracują i przebywają w innym miejscu są jedynie zameldowani. 
Weryfikacja miejsc nieruchomości na terenie gminy, które są zamieszkałe lub 
niezamieszkałe i ilości osób będzie systematycznie sprawdzana przez Związek. Druga 
kwestia problemowa to jest kwestia wprowadzania zmian stanu osób danej nieruchomości. 
Rodzą się nowe dzieci, to rodzice nie pamiętają aby je szybko zgłosić i stąd też takie 
różnice. Zachęcam do zapoznania się z materiałami jakie posiadamy, natomiast jeśli będzie 
taka potrzeba to możemy zaprosić przedstawiciela Związku na spotkanie.            
 

Ad. 10  Wolne głosy i wnioski.  
K. Perdon : czy ten budżet można otrzymać w wersji elektronicznej?  
Czy była robiona analiza w porozumieniu z USC dotycząca liczby mieszkańców, a liczby 
złożonych deklaracji? Mieszkańcy złożyli sumiennie deklaracje, a inni sobie ten obowiązek 
lekceważą.  
Burmistrz : to jest zbyt daleko idący wniosek, ponieważ nie kwestia zameldowania decyduje 
o tym, czy dana osoba powinna być zgłoszona, lecz faktyczne przebywanie w danym 
miejscu. Jeśli osoba studiuje stacjonarnie w Poznaniu, to tam powinna złożyć deklarację, 
jedynie na okres wakacyjny powinna dokonać odpowiedniej korekty, jeśli przebywa na 
terenie naszej gminy. Taka sama sytuacja dotyczy osób pracujących stale za granicą. To 
należy do zadań Związku i takie dane na bieżąco będzie musiał realizować. 
K. Perdon : ja nie składałem wniosku, tylko zapytałem czy jest robiona analiza różnicy 
liczby mieszkańców, a liczby złożonych deklaracji.    
Burmistrz : ja usłyszałem o przyczynach  dlaczego tych osób nie ma, dlatego 
odpowiedziałem, że jest to wniosek daleko idący i nie musi to być związane z niezłożeniem 
deklaracji, czy zaniechaniem. 
M. Szpurka : uzyskałem odpowiedź na interpelację, którą zgłaszałem na ostatniej sesji,                   
z której wynika, że tak jak poprzednio brak środków finansowych na ich zrealizowanie. 
Mnie chodziło tylko na przycięciu krzewów, a nie wycince. Droga ta jest pięknie wyłożona 
tłuczniem, a wystające krzewy uszkadzają pojazdy. Dzisiaj są takie maszyny, że w ciągu 
dwóch godzina można takie prace wykonać. Natomiast pozostałe sprawy jakie zgłaszałem 
nie zostały ujęte w planie wydatków. Odnośnie drogi od Ciołkowa do drogi 434,                                 
to odpowiedzialna osoba powinna doprowadzić do zakończenia tej inwestycji. Na odcinku 
drogi Chwałkowo-Krobia drzewa są tak rozrośnięte, że uszkadzają plandeki pojazdów 
ciężarowych. Myślę, że jakaś firma transportowa zwróci się do Powiatu o odszkodowanie za 
uszkodzenia pojazdów. Ciągle jest tylko jedna odpowiedź, brak środków finansowych.    
Burmistrz : zapewniam Panie radny, że za każdym spotkaniu ze Starostą Gostyńskim temat 
dróg, zarzadzania drogami jest przeze mnie poruszany. Nie tylko te tematy zgłaszane przez 
Pana, ale szereg dróg powiatowych w innych miejscach wymaga napraw i remontów.                    
W ostatnim podsumowaniu roku 2013 wydanym przez Starostwo Powiatowe jest mowa,                       
że sytuację zarządzania drogami może poprawić likwidacja PZD i przejście tego pod 
Starostwo Powiatowe. Jeśli bezpośrednio przełoży się to zmianę jakościową, sposób 
zarzadzania i działania wspólne z gminami będą realizowane. Nie może być tak, że zadania 
należące do WZDW będzie realizować Powiat.  
M. Duda : jakie są losy mojego wniosku dotyczącego informacji o zadaniach powiatowych 
związanych z drogami powiatowymi w poszczególnych gminach? 
Burmistrz : mogę zobowiązać się o monitorowanie tematu, zwrócę się do Powiatu                            
o udostepnienie tych informacji. 
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G. Skrobała : zgadzam się w pełni z tym co mówił kolega Szpurka, ponieważ żeby było 
śmieszniej to ja otrzymałem na moja interpelację, którą zgłaszałem na tej samej sesji co                      
p. Bem, otrzymałem odpowiedź p. Bema odnośnie ul. Miejsko Góreckiej i Jutrosińskiej.  
Natomiast na moją interpelację nie otrzymałem żadnej odpowiedzi.  
E. Dopierała : otrzymaliśmy pisma ze Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości 
Powiatu Gostyńskiego, z którego wystąpiliśmy, zachęcające do dalszej współpracy, 
informujące, że Gmina na portalu informacyjnym i biuletynie nie zamieszczała żadnej 
informacji prasowej, które do nas docierały ze Stowarzyszenia, a widać, że nasi mieszkańcy 
z oferowanych szkoleń korzystali. Czy nie można zamieszczać, albo ewentualnie nie ma 
potrzeby dlatego, że na stronie internetowej w dalszym ciągu istnieje link do tego 
Stowarzyszenia, być może nasi mieszkańcy z stamtąd czerpią informacje.        
Burmistrz : nic nie wiem aby cokolwiek stało na przeszkodzie zamieszczania informacji 
Stowarzyszenia Wspierania Przedsiębiorczości Powiatu Gostyńskiego na naszej stronie 
internetowej. Wszelkie informacje w formie linku z przekierowaniem nadal na tej stronie 
pozostaną. Osoby zainteresowane prowadzeniem lub uruchomieniem jakiejś działalności, 
poszukujących wsparcia mogą skorzystać z różnych źródeł. Również na konwencie wójtów 
i burmistrzów rozmawiano o działalności Stowarzyszenia. Zupełnie nie rozumiem intencji                  
p. prezesa w tym piśmie dotyczących zamieszczania takich informacji. Zwrócę uwagę na 
inną rzecz, że po naszym wystąpieniu mimo tego, że jako Gmina jesteśmy formalnym 
członkiem Stowarzyszenia odbywały się spotkania w ramach Stowarzyszenia, na które 
przedstawiciele Gminy Krobia nie byli zapraszani.       
 

Ad. 11  Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
również wszystkim dziękuję za całoroczną współpracę na rzecz samorządu gminnego                      
i prosić o taką współpracę w roku 2014, a na nadchodzący wieczór sylwestrowo-
noworoczny, aby był udany dla Państwa i Państwa rodzin i w Nowym Roku życzę 
wszystkim dobrego zdrowia, samych dobrych zdarzeń, pomyślności, dziękuję wszystkim za 
przybycie i zamykam XLII sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :      
      Aurelia Sikorska    


